

手套箱手套更换方法

- 1、 Push the glove that is to be replaced into the box.
• 把要替换的手套推倒箱体内部
- 2、 Remove the inner glove port "O" ring (that which is closest to the window).
• 摘除掉外部的 O 型圈，再移动里面的 O 型圈致手套口外部槽上
- 3、 Fold back the glove on the outer "O" ring, taking care not to let the glove come off of the port.
• 把手套卷到外面的 O 型圈边，注意不要让手套从手套口上掉下来
- 4、 Compress the new glove as much as possible to remove excess air.
• 尽可能地压缩新的手套，赶出里面的空气
- 5、 Install the new glove over the glove port, over the old glove.
• 把新的手套安装到手套口上，套在旧手套上
- 6、 Install the inner "O" ring onto the glove port, over the new glove.
• 在新手套外部，手套口里面的槽上安装 O 型圈
- 7、 If possible, purge the new glove by venting working gas into it via a separate gas line (this removes as much air as possible, and hence reduces the amount of air being introduced into the system).
• 如果可以，把新手套放入隔离开的工作气体环境中清洁（这样能最大程度去除空气，减少进入手套箱体内部的空气量）



- 8、From the inside of the glove box, using the other glove, remove the old glove by taking it into the glove box.

- 从手套箱里面，用另一个手套把旧手套摘到箱体内部

- 9、Install the outer “O” ring onto the glove port, over the new glove.

- 在新手套外面，手套口外部的槽上安装上O型圈

- 10、Remove the old glove from the box via the ante chamber, and discard it properly.

- 通过过滤腔把旧手套取出，妥善处置。



伊特克斯惰性气体系统（北京）有限公司

北京市昌平区白各庄工业园（102206）

Baigezhuang Industrial Park, Beijing, China

电话:86-10-56708156 400-086-8156

传真(Fax): 86-10-80703923

Web: www.etelux.com

E-mail: sales@etelux.com